



PEJABAT DAERAH DAN TANAH KUALA MUDA
KEDAH DARUL AMAN

KENYATAAN TAWARAN

Tawaran Sebutharga Ini Adalah Dipelawa Kepada Semua Kontraktor Bumiputera Yang Mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan Berdaftar Dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) Dalam Gred Kategori Dan Pengkhususan Yang Berkaitan Membuat Tawaran Bagi Kerja-Kerja Berikut Dan (Yang Berdaftar Dengan Pejabat Daerah Dan Tanah Kuala Muda Sahaja).

Sebutharga adalah dipelawa kepada syarikat yang berdaftar dengan Kerajaan Negeri Kedah (*iDaftar*).

Syarikat yang berminat, hendaklah membuat PERAKUAN menyertai Sebut Harga disistem iDAFTAR (<https://idaftar.kedah.gov.my>) dan menjelaskan bayaran secara atas talian mengikut No Tawaran seperti **di Lampiran A** bagi jumlah RM10.00 (setiap satu projek) sebelum dokumen softcopy Sebut Harga dikemukakan kepada syarikat. Urusan penjualan Dokumen Tawaran dibuka sepanjang masa setiap hari kecuali pada jam 12.00 tengah malam hingga 12.30 pagi bagi penyelenggaraan transaksi elektronik pihak bank.

Dokumen tawaran yang telah dilengkapkan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat yang berlakri dan ditanda No. Sebut harga serta dimasukkan ke dalam Peti Sebut harga di **Unit Pembangunan, Blok B Tingkat 1, Pejabat Daerah dan Tanah Kuala Muda, Kedah Darul Aman**; sebelum jam **12.00 tengah hari** pada atau **sebelum 4 September 2022**. Sila tandakan "**SULIT**"- **NO.SEBUTHARGA** pada penjuru atas kiri sampul surat. Dokumen sebut harga yang dikemukakan selepas tarikh dan masa tutup sebut harga tidak akan diterima dan akan ditolak.

Pejabat Daerah dan Tanah Kuala Muda

ROZAIMIE BIN ABDUL RAHIM, BCK.,
Ketua Penolong Pegawai Daerah (Pembangunan)
Pejabat Daerah dan Tanah Kuala Muda
Kedah Darul Aman

Tarikh : 29 AUG 2022

LAMPIRAN A

BIL	PERKARA	KOD BIDANG	TARIKH DAN WAKTU DOKUMEN DIJUAL	TARIKH
1	<p><u>SEBUT HARGA NO. PDKM/700-5/1/1/ SK 14/2022</u></p> <p>KERJA-KERJA MENURAP SEMULA DATARAN KEJAT SERTA KERJA-KERJA YANG BERKAITAN DI SURAU AL-IMAN TAMAN NILAM MUKIM SUNGAI PETANI DAERAH KUALA MUDA KEDAH DARUL AMAN.</p>	<p>Gred : G1 Kategori :CE Pengkhususan : CE21</p>	<p>Harga Dokumen : RM 10.00.</p>	<p><u>TARIKH MULA :</u></p> <p>29 OGOS 2022 (ISNIN)</p> <p><u>TARIKH TUTUP:</u></p> <p>04 September 2022 (Ahad)</p> <p>JAM : 12.00 T/HARI</p>